

SADAD 100% Cashback Terms and Conditions

شروط وأحكام عرض ال 100% كاش باك لعمليات سداد

- The campaign begins on 19th November 2023 and ends on 19th December 2023
 - Only existing meem customers are eligible for the campaign.
 - Eligible customers will be notified via SMS
 - To participate in the campaign, customer should perform SADAD bill payment transactions through meem digital banking channels (Mobile and Online) within the campaign duration Each successful bill payment and associated standing instruction will be considered one opportunity for the customer to enter the draw. More bills payments / standing instruction will increase the chances of winning.
 - Incomplete / rejected / invalid / returned /disputed or unauthorized/ fraudulent financial transactions/payments shall not be considered for this campaign.
 - A draw will be conducted to identify winners. Five Lucky winners will be picked every week who will be eligible for 100% cashback on all bills or SAR 1,000 whichever is lower.
 - The winner is entitled to enter the contest only once. Hence, the winner's name will not be repeated.
 - The Bank will notify the winners via SMS or by any other means of notification when the cash back has been credited. Alternatively, winners can also follow our social media handle for campaign results.
 - Cashback will be credited to winners Onepack account within 5 working days of announcing the week's winners.
 - If the Customer's account with meem has been closed, blocked, or blacklisted, such customer shall be automatically disqualified from this campaign.
- يسري العرض من 19 نوفمبر 2023 حتى 19 ديسمبر 2023
 - العرض متاح لعملاء ميم الحاليين فقط
 - سيتم اشعار العملاء المؤهلين للعرض عبر الرسائل النصية فقط
 - للمشاركة في الحملة، يجب على العميل إجراء عمليات سداد لدفع الفواتير من خلال قنوات ميم الرقمية (التطبيق وعبر الإنترنت) خلال مدة الحملة سيتم اعتبار كل عملية دفع فاتورة ناجحة وانشاء التعليمات الدائمة المرتبطة بها فرصة واحدة للعميل لدخول السحب. المزيد من دفع الفواتير / انشاء التعليمات الدائمة سيزيد من فرص الفوز.
 - لن يتم النظر في العمليات المالية غير المكتملة / المرفوضة / غير الصالحة / المرتجعة / المتنازع عليها أو غير المصرح بها / الاحتمالية لهذه الحملة.
 - سيتم إجراء سحب لتحديد 5 فائزين أسبوعيًا والذين سيكونون مؤهلين للحصول على استرداد نقدي بنسبة 100% على جميع الفواتير أو 1,000 ر.س (أيهما أقل).
 - يحق للفائز الدخول في المسابقة مرة واحدة فقط. وبالتالي ، لن يتم تكرار اسم الفائز
 - سيتم إضافة الاسترداد النقدي في حسابات الفائزين خلال 5 أيام عمل من تاريخ الإعلان عن الفائزين.
 - إذا تم إغلاق حساب العميل لدى ميم أو حظره أو إدراجه في القائمة السوداء، سيتم استبعاد هذا العميل تلقائيًا من هذه الحملة.

Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,
Telephone: 8001166336, Website: meem.com
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208
Licensed with number: 2007
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،
الرقم الموحد (7001399042)، سجل تجاري رقم (2052001920)
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي